
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 16. april 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 228
Hvorfor skal landbrugets anvendelse af kobbersulfat ikke indberettes til pro-
duktregisteret, når kobbersulfat er nævnt på Miljøstyrelsens "Listen over uøn-
skede stoffer 2009", og Miljøstyrelsen samtidig oplyser, at listen over uønske-
de stoffer (LOUS) er en signalliste og vejledning til virksomheder om proble-
matiske stoffer, hvis brug på længere sigt bør reduceres eller helt stoppes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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